

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 7/9/99. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, SEPTEMBER 9, 1999. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 7/9/99. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 9 SEPTEMBRE 1999, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

1. *Fédération des infirmières et infirmiers du Québec (FIIQ), et al. c. Procureur général du Québec* (Qué.)(27007)
  2. *Paul David Smithson v. Sandra Louise Smithson* (Ont.)(27253)
  3. *Elm Ridge Country Club Inc. v. Her Majesty the Queen* (FC)(27083)
  4. *Her Majesty the Queen v. J.M.J.* (Ont.) (Criminal) (27361)
  5. *Shiu Dular v. Minister of Citizenship and Immigration* (FC)(26992)
  6. *Michel Gagné c. Commission municipale du Québec, et al.* (Qué.)(27012)
  7. *Municipalité de St-Lin, et al. c. Procureur général du Québec* (Qué.)(27016)
  8. *Marie-Louis Lessard c. Société Québécoise d'assainissement des eaux* (Qué.)(27028)
  9. *The Succession of Clifford Burton, et al. v. The City of Verdun* (Que.)(26955)
  10. *Comité de discipline de la Sûreté du Québec, et al. c. Sergent Pierre Bouchard* (Qué.)(26957)
-